



多元升學出路講座

敬啟者：

高中同學即將踏入專上教育學習階段，為增加 貴子弟及家長對多元升學出路的認識，並能更精準地面對未來多元化的升學出路作出抉擇，本校升學及就業輔導組將於 11 月 29 日（星期日）舉辦多元升學出路講座，歡迎家長出席。活動詳情如下：

時段	講座題目	講者
第一節 上午 9 時 30 分 - 10 時 30 分	A 校友分享會 (有關新高中學習、升學出路探索及大學生活經驗分享)	2012 年中六畢業生 - 陳冠希校友 現就讀香港大學精算學學士課程第四年 2013 年中六畢業生 - 孫詩詠校友 現就讀香港大學理學學士課程第三年 (分子生物學及生物科技)
	B 澳門旅遊學院課程簡介會	澳門旅遊學院
第二節 上午 11 時正 - 12 時正	C 校友分享會 (跟 A 相同) (有關新高中學習、升學出路探索及大學生活經驗分享)	2012 年中六畢業生 - 陳冠希校友 現就讀於香港大學精算學學士課程第四年 2013 年中六畢業生 - 孫詩詠校友 現就讀於香港大學理學學士課程第三年 (分子生物學及生物科技)
	D 澳門旅遊學院課程簡介會 (跟 B 相同)	澳門旅遊學院
	E 香港公開大學課程簡介會 (包括聯招 SSSDP 及自資課程)	香港公開大學

家長及子女可選擇出席最多兩節講座（每節各一場）。請在下方的回條圈上選擇出席的場次，並將簽妥的回條交回班主任。如有垂詢，請聯絡梁志明老師。

此致

各家長

仁愛堂田家炳中學校長

吳潔容 謹啟

二零一五年十月三十日



回條(須於 2/11 交回班主任)

敬覆者：

本人知悉 貴校多元升學出路講座安排，並將 *出席 / 不出席是次講座。如會出席，請圈上選擇出席的場次：

講座題目	第一節 0930 -1030 (只選其中一場)	第二節 1100 -1200 (只選其中一場)
校友分享會	A 家長_____名 / 學生	C 家長_____名 / 學生
澳門旅遊學院課程簡介會	B 家長_____名 / 學生	D 家長_____名 / 學生
香港公開大學課程簡介會	/	E 家長_____名 / 學生

此覆

仁愛堂田家炳中學校長

班 別： _____ 班號： _____

學生姓名： _____

家長簽署： _____

No.15-16/23

二零一五年十一月 日

* 請刪除不適用選項



Talks on Multiple Pathways to Tertiary Education

Senior Form students will progress to tertiary education when they complete secondary education. To increase students' and parents' understanding of the multiple pathways to tertiary education and enable them to make informed and appropriate choices, the school's Career Counselling Committee will organize talks on the multiple pathways to tertiary education on 29 November (Sunday). Parents are welcome to attend. Details of the activity are set forth as follows:

Time slot	Topic	Speaker
Session 1 9:30-10:30 a.m.	A YOTTKPSS Alumni Sharing Session	Mr. Francis Chan (2012 S6 Graduate) Currently studying for HKU Bachelor of Science (Actuarial Science) Year 4 Ms. Ada Suen (2013 S6 Graduate) Currently studying for HKU Bachelor of Science Year 3, major in Molecular Biology and Biotechnology
	B Admission Talk on Further Studies in Macau	Institute for Tourism Studies in Macau
Session 2 11:00-12:00 p.m.	C YOTTKPSS Alumni Sharing Session (same as A)	Mr. Francis Chan Currently studying for HKU Bachelor of Science (Actuarial Science) Year 4 Ms. Ada Suen Currently studying for HKU Bachelor of Science Year 3, major in Molecular Biology and Biotechnology
	D Admission Talk on Further Studies in Macau (same as B)	Institute for Tourism Studies in Macau
	E Admission Talk on Further Studies in the Open University of Hong Kong (OUHK) (including SSSDP and Self-financed Degree Programmes)	The Open University of Hong Kong (OUHK)

Parents and students may choose a maximum of two talks (one per session). Please circle your choice(s) in the reply slip below and return the reply slip to the form teacher.

For enquiries, please contact Mr. Leung Chi Ming.

Ng Kit Yung
Principal

----- ✂ -----
Reply slip (To be returned to form teacher on 2 Nov)

_____ November 2015

I am notified of the school's arrangements for Talks on Multiple Pathways to Tertiary Education.

I *will / will not attend the talks. If you attend the event, please circle the talks you would like to attend:

Topic	Session 1 0930 –1030 (Choose ONE only)	Session 2 1100 –1200 (Choose ONE only)
YOTTKPSS Alumni Sharing Session	Parents (<u> </u> A) / Student	Parents (<u> </u> C) / Student
Admission Talk on Further Studies in Macau	Parents (<u> </u> B) / Student	Parents (<u> </u> D) / Student
Admission Talk on Further Studies in OUHK		Parents (<u> </u> E) / Student

Class: _____ No.: _____

Name of student: _____

Parent signature: _____